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در نوزدهمین جلسـه دوره چهارم شـورای دانشـگاه که یکشنبه 

24 بهمن 95 در سـالن اجلاس دانشـگاه برگزار شـد، شیوه نامه 

نظـام جامع آموزش مجازی، پیشـنهاد مراکز تحقیقاتی جدید و 

اساتید وابسته دانشگاه، ساماندهی بایگانی پرونده های دانشجویی 

دانشکده ها، راهنمای رفتار حرفه ای دانشکده داروسازی و گزارش 

بازخـورد جلسـات هیئـت رییسـه در دانشـکده ها موردبررسـی 

اعضای شـورا قرار گرفت.

در ابتـــدای جلســـه، دکتـــر جعفریـــان رییـــس دانشـــگاه 

در توضیـــح انتصاب هـــای جدیـــد دانشـــگاه گفـــت: دکتـــر 

ـــی  ـــر بازرس ـــه در دفت ـــت ک ـــال اس ـــش از 11 س ـــی بی تهران

ـــات  ـــه منشـــأ خدم ـــن زمین ـــد و در ای ـــت دارن دانشـــگاه فعالی

ــتار  ــال، خواسـ ــل امسـ ــان از اوایـ ــد. ایشـ ــیاری بودنـ بسـ

ــت و  ــا محبـ ــد و بـ ــت بودنـ ــن فعالیـ ــری از ایـ کناره گیـ

ــا  ــا بـ ــا پایـــان ســـال صبـــوری کردنـــد تـ ــواری تـ بزرگـ

ـــم از  ـــن ه ـــدوارم بعدازای ـــد. امی ـــت ش ـــان موافق درخواستش

راهنمایـــی ایشـــان برخـــوردار شـــویم.

ــت حراســت  ــذاری مدیری ــه واگ ــا اشــاره ب ــس دانشــگاه ب ریی

دانشــگاه بــه دکتــر رضایــی گفــت: ایشــان عــلاوه بــر اینکــه در 

نوزدهمین جلسه دوره چهارم شورای دانشگاه برگزار شد

تصویبراهنمایرفتارحرفهایدانشکده
داروسازی
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معاونــت پژوهشــی مدیریتــی را برعهــده دارنــد مدیــر هســته 

ــر  ــوان مدی ــد به عن ــرار ش ــی ق ــه وقت ــد ک ــم بودن ــش ه گزین

حراســت منصــوب شــوند باید بــرای گزینــش مســئول جدیدی 

ــم. ــاب می کردی را انتخ

وی افـزود: دکتـر صدیقـی هم در مدت سـه سـالی که مسـئول 

دفتـر بازرسـی بودنـد زحمات فراوانی متقبل شـدند و از ایشـان 

خواسـتیم که مسـئولیت هسـته گزینش را برعهـده را بگیرند و 

دکتـر حسـن پور را به عنـوان مدیـر جدید دفتر بازرسـی انتخاب 

کردیم.

رییـس دانشـگاه بـا قدردانـی از تلاش هـای دکتـر فـلاح مدیـر 

پیشـین حراسـت دانشـگاه گفت: حضور ایشان بسـیار تأثیرگذار 

بود و به نتیجه رسـیدن بسـیاری از فعالیت های دانشگاه مدیون 

تلاش های ایشـان اسـت.

وی افـزود: رویکـرد دکتـر فلاح حفاظـت و صیانـت از همکاران 

دانشـگاه و نـه مانع تراشـی و ایجـاد اشـکال بـود که این بسـیار 

ارزشـمند اسـت و ایشـان بـه خواسـت خودشـان از این سـمت 

کناره گیـری کردنـد و به عنـوان مشـاور رییـس دانشـگاه ادامـه 

خدمـت خواهند داشـت.

رییـس دانشـگاه ضمـن قدردانـی از زحمـات مدیران پیشـین و 

آرزوی موفقیـت بـرای مسـئولان جدیـد دانشـگاه، احـکام آنان 

را اعطـا کرد.

Á 9ررسی پنج دستور جلسه
در ادامه دکتر امینی مشـاور عالی رییس دانشـگاه، پس از بیان 

دسـتور این جلسـه، به دسـتور جلسـه آینده شـورای دانشـگاه 

اشـاره کرد و گفت: موضوع اصلی جلسـه آینده که پایان امسـال 

برگزار خواهد شـد مربوط به پیشـرفت برنامه ارزشیابی آموزشی 

اسـت کـه روسـای دانشـکده ها بایـد گزارش هـای خـود را برای 

ارائـه در آن جلسـه آماده کنند.

دکتـر امینـی از روسـای دانشـکده ها خواسـت اسـاتیدی کـه 

آمادگـی پذیـرش دانشـجو بین الملـل دارنـد را معرفـی کننـد 

و افـزود: دانشـکده ها بایـد توجـه داشـته باشـند بـرای توسـعه 

همکاری هـای بین الملـل دانشـگاه باید اسـاتیدی کـه صددرصد 

آمادگـی کامـل دارنـد معرفی شـوند.

ســپس، دکتــر ســعادت قائم مقــام رییــس دانشــکده مجــازی به 

تشــریح شــیوه نامه نظــام جامــع آمــوزش مجــازی پرداخــت و 

گفــت: به منظــور توســعه آمــوزش مجــازی دانشــگاه، لازم بــود 

ــکده ها  ــازی دانش ــت مج ــدی فعالی ــرای اولویت بن ــکاری ب راه

بــه  هیئت علمــی  اعضــای  ترغیــب  بــرای  مکانیســمی  و 

مجازی ســازی تعریــف شــود کــه ایــن آیین نامــه هــر دو ایــن 

ــد. ــش می ده ــوارد را پوش م

وی بــا بیــان اینکه منظــور از مجازی ســازی اســتفاده از ظرفیت 

ــوری  ــوزش حض ــد آم ــت فرآین ــرای تقوی ــازی ب ــای مج فض
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اســت و نــه الزامــاً جایگزینــی بــرای آمــوزش حضــوری گفــت: 

نحــوه کار بــه ایــن صــورت اســت کــه هــر دانشــکده خــودش 

تصمیــم می گیــرد کــه چــه برنامه هایــی را مجازی ســازی 

کنــد. دانشــکده مجــازی نیــز مشــاورهای لازم و امــور فنــی را 

ــار  ــی اعتب ــت آموزش ــد و معاون ــرار می ده ــان ق ــار آن در اختی

ــد. ــم می کن ــن کار را فراه لازم ای

در ادامـه دکتـر یونسـیان، معـاون تحقیقات و فناوری دانشـگاه، 

پیشـنهاد مراکـز تحقیقاتـی جدید و عضـو هیئت علمی وابسـته 

دانشـگاه را مطـرح کرد.

ــس  ــگاه، پ ــی دانش ــاون آموزش ــی مع ــر جلیل ــن دکت همچنی

ــه  ــه ارائ ــگاه، ب ــته دانش ــی وابس ــو هیئت علم ــنهاد عض از پیش

گزارشــی از ســاماندهی بایگانی پرونده های دانشــجویی پرداخت 

ــم کــه  ــه کردی و گفــت: در جلســه قبلــی شــورا گزارشــی ارائ

ــا وضعیــت  شــرایط حفــظ و نگهــداری مســتندات آموزشــی ب

مطلــوب فاصلــه دارد و بــه ایــن منظــور چنــد برنامه در دســتور 

کار قــرار گرفــت.

وی بـــا اشـــاره بـــه اقداماتـــی کـــه بایـــد در ایـــن زمینـــه صـــورت 

گیـــرد افـــزود: ابتـــدا بایـــد حداقـــل مســـتندات پرونده هـــا 

ــا  ــورت فیزیکـــی و یـ ــاز به صـ ــدارک موردنیـ مشـــخص و مـ

ـــا  ـــم پرونده ه ـــب حج ـــود و به این ترتی ـــداری ش ـــری نگه تصوی

کمتـــر می شـــود.

دکتــر جلیلــی تصریــح کــرد: عــلاوه براین قرار شــد دانشــکده ها 

ــد و  ــر بگیرن ــی در نظ ــاد بایگان ــرای ایج ــبی ب ــای مناس فض

ــکده ها  ــه دانش ــتی ب ــز در چک لیس ــا نی ــن فض ــای ای ویژگی ه

ــات نصــب  ــن فضــای لازم، عملی ــس از تعیی ــا پ ــلاغ شــد ت اب

تجهیــزات انجــام شــود.

همچنیـن در ایـن جلسـه، راهنمـای رفتـار حرفـه ای دانشـکده 

داروسـازی بـه تصویب رسـید.

در ادامه جلسـه، دکتر فتوحی مشـاور رییس دانشـکده در حوزه 

آکادمیک گزارش آماری را از وضعیت پیگیری برنامه چهارسـاله 

دانشـکده ها ارائه کرد و گفت: در این دوره از مدیریت دانشـگاه، 

در همه دانشـکده ها حداقل 2 بار جلسـات هیئت رییسـه برگزار 

شـد تا میزان پیشـرفت برنامه عملیاتی در واحدها موردبررسـی 

گیرد. قرار 

وی مجموع برنامه چهارسـاله دانشـکده ها را 764 مورد برشمرد 

و افـزود: در بررسـی صـورت گرفتـه تعـداد برنامـه چهارسـاله 

دانشـکده ها 663 مورد بود که در جلسـات هیئت رییسـه 101 

برنامـه به ایـن تعداد اضافه شـد.

دکتـر فتوحی با اشـاره به تعـداد برنامه هایی که از سـوی هیئت 

رییسـه پیگیـری شـده تصریـح کـرد: در مکاتبـات انجام شـده 
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430 برنامـه مـورد پیگیـری قرارگرفتـه که دانشـکده ها به 116 

مـورد آن پاسـخ داده انـد و این نشـان می دهد مکاتبـات باید در 

دانشـکده ها جدی تـر گرفته شـود.

پـس از ارائـه هریـک از دسـتورات، اعضای شـورا نقطـه نظرات 

خـود را مطـرح کردند.

Á جهع 9ندی رییس دانشگام
دکتــر جعفریــان در جمع بنــدی مطالــب مطرح شــده گفــت: در 

زمینــه مجازی ســازی دانشــگاه، قــرار نیســت در دانشــکده های 

مــادر و دانشــکده مجازی ســاختار جدیــدی ایجاد شــود بلکه با 

همــان ســاختار موجــود برنامــه را پیــش می بریــم. به این ترتیب 

ــه  ــر ب ــن ام ــی ای ــوان متول ــر از دانشــکده ها به عن ــک نف کــه ی

دانشــکده مجازی معرفی می شــود و دانشــکده مجازی مشــاوره 

ــت  ــرار می دهــد و معاون ــان ق ــارات آن ــزار فنــی را در اختی و اب

آموزشــی هــم حمایت هــای مــادی را برعهــده می گیــرد.

رییس دانشگاه با تأکید بر حمایت از طرح های توسعه ای و نوآورانه 

در حیطه مجازی گفت: یک بخش از جشنواره شهید مطهری 

را می توان برای حمایت از محصول این طرح ها در نظر گرفت.

ـــا  ـــی پرونده ه ـــاماندهی بایگان ـــرورت س ـــه ض ـــاره ب ـــا اش وی ب

گفـــت: بـــا رونـــد گذشـــته از نظـــر فضـــای فیزیکـــی و پاســـخگویی 

بـــه مراجعـــان بـــا مشـــکل مواجـــه می شـــدیم لـــذا ایـــن 

موضـــوع بایـــد به طورجـــدی پیگیـــری و تـــا آخـــر تیرمـــاه 

ـــود. ـــی ش ـــروژه نهای کل پ

ـــه  ـــود، ب ـــخنان خ ـــری از س ـــش دیگ ـــان در بخ ـــر جعفری دکت

گـــزارش عملکـــرد دانشـــکده ها اشـــاره کـــرد و گفـــت: هیچ کـــس 

انتظـــار نـــدارد بـــا توجـــه بـــه امکانـــات و شـــرایط موجـــود همـــه 

ـــوع  ـــت موض ـــود در حقیق ـــی ش ـــد عملیات ـــا 100 درص برنامه ه

ـــد  ـــه بای ـــت بلک ـــه نیس ـــال برنام ـــام و کم ـــرای تم ـــی اج اصل

ــا  ــرای برنامه هـ ــه در اجـ ــد کـ ــزارش دهنـ ــکده ها گـ دانشـ

ـــه  ـــی آنچ ـــل ناکام ـــد و دلای ـــق بودن ـــا ناموف ـــق ی ـــدر موف چق

ـــت. ـــوده اس ب

رییـس دانشـگاه تصریـح کـرد: جمـع آوری ایـن مسـتندات کار 

ارزشـمندی اسـت که می تواند در تصمیم گیـری آینده مدیریت 

آکادمیـک مورد اسـتفاده قـرار گیرد.

توضیــح اینکــه پیــش از ورود بــه دســتور جلســه شــورا، دکتــر 

جعفریــان رییــس دانشــگاه، از زحمــات دکتــر تهرانــی در دفتــر 

بازرســی و دکتر فلاح مدیر پیشــین حراســت دانشــگاه قدردانی 

و ابــلاغ دکتــر صدیقــی به عنــوان مدیــر جدیــد هســته گزینش، 

دکتــر حســن پور مدیــر دفتــر بازرســی و دکتــر رضایــی مدیــر 

حراســت دانشــگاه را اعطــا کرد.

مراسم تکریم و معارفه مدیران پیشین و جدید حراست برگزار شد

حراستمسئولحفظامانتواسرارافراد




